
Referat af bestyrelsesmøde 26-04-2023

Dagsorden:

1. referat fra sidst.

2. Nets, Betalinsservice, nemid/mitid, virk – status

3. Økonomi - status

4. Vejene – status

5. Regnbede – status

6. Spildevandsbassin – status

7. Parken

8. Hjemmesiden

9. Medlemshenvendelser.

10. EVT.

1. Referatet godkendt uden bemærkninger

2. Fortsat visse udfordringer med diverse adgange men det ser ud som om, vi kommer i mål.

Formanden får hjælp fra Anne Vilstrup ved behov.

3. Kassereren betaler de indkomne regninger som planlagt, med formandens godkendelse. Stadig

mange penge på konti i forlængelse af det manglende forbrug. Der afventes igangsættelse af

aktivitet i forbindelse med veje og brønde. – ingen bemærkninger.

4. Vejudvalget iværksætter akut aktivitet angående veje og brønde, og indhenter tilbud og skaber

kontakter vedrørende løbende vedligehold. Stadig i respekt for de kommende projekter vedr.

vejbede og bassin.

5. Der er aftalt Kaffemøde med Kaare for status på vejbede og igangsættelse samt tidsplan.

v/formanden.

6. Der afventes forskellige svar fra politikere og forvaltning.

7. Der afholdes ”Hjertestartertræning” d. 25 maj, samt hygge. – der etableres ordning med udlejning

af telte og borde/bænke fra Container i parken, etableres som nøgleboks foreløbigt hos formanden.

– der indkøbes 2 nye borde/bænkesæt som de eksisterende. (Anne V)

8. Hjemmesiden fungerer og administrator kontaktes ved behov. (Simon)

9. Enkelt henvendelse vedrørende støj. Folder kan opdateres hvis medlemmer ønsker at bidrage til

udvikling af teksten og billederne – folder på hjemmesiden


